



Translate the following passage into **English**.

L'année dernière, les agressions et les insultes homophobes en France ont augmenté de 36%. En 2019, la police a recensé 1870 victimes d'infractions homophobes ou transphobes, comparativement à 1380 en 2018. Les statistiques montrent que les victimes ont principalement des hommes et que les délites perpétrés visent les moins de 35 ans. Cependant, la majorité des victimes ne signalent pas les crimes à la police.

Translation can be found on the following page.

Translation

Last year, homophobic attacks and insults in France increased by 36%. In 2019, police reported 1870 victims of homophobic or transphobic offences, compared to 1380 in 2018. The statistics show that the victims are mainly men and that the crimes committed target those under 35. However, the majority of victims do not report the crime to the police.

Higher French Translation Exercise 6

This was produced by Emma Young of Language Learning Scotland Ltd.
©languagelearningscotland.